

Referat af fællesmøde i Genskabet den. 6/9 - 18

Følgende punkter blev taget op på mødet.

- Dato for næste møde
- Valg af facilitator
- Visionsdag
- Varme
- Bogskabe
- Dokumentarfilm
- Nyt fra bestyrelsen
- Nyt fra arbejdsgrupper
- Generelt

Næste møde:

Dato for næste fællesmøde er aftalt til at lægge fast om mandagen 1. gang om måneden, næste møde bliver mandag den. 1/10

Valg af facilitator:

Der blev på mødet udnævnt og snakket om facilitator rollen, facilitator står for, udover at sikre møde faciliteter, at følge op på listen over tiltag og motivere de personer der har ansvaret for dette. På mødet blev **Lilian** udnævnt til facilitator (Lilian har måttet trække sig, hvem griber tjansen?).

Visionsdag:

Torben, Lillian, Siri og Brian har meldt sig som arbejdsgruppe på dette, de har aftalt at mødes på onsdag 9.30 for at udforme en mere konkret plan for denne dag.

Tanken med Visionsdagen er at skabe nye visioner for Genskabet; der ville blive taget forskellige emner op, herunder var nævnt: Flis projektet, deleordning, aktivering af boglageret med fokus på upcycling m.m. Tidspunktet blev aftalt til søndag den 30/9 kl. 10-16, der var dog et spørgsmål om tidspunktet skulle flyttes til klokken 11, dette tages i gruppen. Der er lagt op til at på dagen ville der være kage og kaffe og evt. aftensmad.

Varme:

Genskabet har forhørt sig hos Fors om mulighed for at kunne få et test varmepumpe anlæg, men har endnu ikke fået svar fra Fors på dette. Siri og Torben vil gøre en ekstra indsats for at få et svar på dette. Der skal dog findes en løsning på varme

spørgsmålet inden vinter, da der ikke er nogen varmekilder installeret i Genskabet. Alternativt vil bestyrelsen på næste møde tage stilling til, om det er muligt at indkøbe egen varmepumpe.

Bogskabe:

Der er nu produceret en prototype af et bogskab, med hjælp fra det lille Orøværksted. Dette er nu færdigbehandlet og klar til at blive sat op. Idéen med bogskabene er "byt en bog", og at det bliver kvalitetsbøger der kommer til at stå der, med det menes bøger der er en chance for at folk gider at læse. Tanja og Lilian har meldt sig til at stå for skabet, herunder opfyldning af dette. Pr og kommunikation vil udarbejde det grafiske i samarbejde med overnævnte.

Der er i forlængelse af projektet blevet spurgt ialt 8 steder, rundt om på Orø om de har interesse i at få sådan et skab, status på dette afventer stadig.

Bogskabsklubben arrangerer en lille indvielses ceremoni af bogskabet ved Genskabet, pr og kommunikation står for info om dette.

Dokumentarfilm:

Siri har kontakt med et lille amatørfilmhold, som er i gang med at lave små dokumentarfilm om "Hvordan man nedbringer affaldsmængden på øer". De har udvalgt Orø som en af disse, de vil i den forbindelse kigge på Genskabet og muligvis også det lille Orøværksted. Filmholdet er meget interesseret i at snakke med kunstnere som bruger affald i deres kunst.

Der ønskes forslag om andre steder, der kunne være interessante i denne sammenhæng.

Filmholdet forventes at komme til november og ville optage på øen i 3 uger mellem datoerne 1-21.

Filmholdet har i den forbindelse brug for logi i tredje uge af oktober, så hvis nogen har mulighed for dette, kontaktes Siri.

Nyt fra bestyrelsen:

Der er intet nyt, men næste møde er aftalt til den 17/9 klokken 19.00.

Nyt fra arbejdsgrupperne:

- Værksted

Der blev snakket om at der mangler retningslinjer for værksted i forhold til orden. Der blev aftalt at der skulle laves nogle systemer til at understøtte en god orden, dette

aftales nærmere på onsdag den 12/9. Der er kommet del værktøj ind, hvilket gør at vi er kommet tættere på at kunne starte en dele ordning af værktøj, dette tages op på visionsdagen.

- Kursusgruppen

Følgende workshops er på programmet for den næste tid:

Lampeworkshop den 15-16/9 - flyttes, dato ikke fundet.

Papmaché workshop den 6-7/10.

Drageworkshop i efterårsferien den. 13-14/10, dog stadig lidt usikkert da der mangler folk med erfaring, Lilian udlåner en bog om drageflyvning.

Glasworkshop den. 3-4/11, Keld står for test af skæring af glas med diamant skære.

Alternativ julepynt workshop den. 17/11.

Foredrag af Ejvind **Larsen** den. 21/10 kl. 14, pr og kommunikation vil sørge for nærmere programbeskrivelse samt reklamere for dette.

- Butiksgruppen

Der er kommet tjansen på tavle op, med liste over ting der skal laves/indkøbes, her skrives fejl og mangler.

Der blev snakket om hvordan rengøringen af Genskabet skulle håndteres og der aftales følgende:

Toilettet tages hver onsdag, resten af huset tages ad hoc.

- Pr og kommunikationsgruppen

Siri overtager tovholderrollen for gruppen.

Generelt:

Der var kommet nogle gode råd ind fra vores kunder:

Snakke mere med folk, når de er i butikken

Lave auktioner

Der blev opfordret til at vi alle sammen blev bedre til at tage imod nye frivillige.

Der blev aftalt at vi en gang om måneden, ville stille de ting ud som havde stået længe, til gratis afhentning, hvis ikke det blev hentet, bliver det smidt ud. Siri laver skiltemateriale om dette.